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                                           The Foundation’s news
Coptic Aid has completed the distribution of 58000 Egyptian pounds to the injured and the families of the martyrs of maspero. The monies were given to the families of 9 martyrs and 7 injured to support their medical treatment and rehabilitation. We have been promised donations from other blessed members of the foundation which we think should make a total of 72000 Egyptian pounds altogether. Christmas is close. We are preparing our yearly meat distribution. If you wish to participate please let us know .We are now preparing for a distribution of an approximate 600 kilograms .It is to mark the end of fasting, and for many of our poor brothers and sisters unfortunately it is a big event . For those who don’t know, the price of a kilogram of meat is ten dollars a in a country where millions of families have less than two dollars a day to live on. As many of you know, the meat is brought cut and frozen from the monasteries production-some come from St Georges Khatatba- and sent to the various areas to cover an approximate 50 to 70 families in each area.-
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We also added twenty families from Ezbet El Nakhl at the usual rate of 55 egyptian pounds per month. We began to send their support in November 2011 after the request from our beloved Father Arsanios in this area. 
 Behold, The Lord rides upon a swift cloud, and shall come into Egypt; and the Idols of Egypt will be shaken at his presence” Isaiah
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A Coptic aid Foundation project to help those who can work   Hani used to have a small store in his house that was unused. Hany is a young man who has been orphaned; he had no access to capital. The family income was weak so he had to work for salary in someone else’s business. Coptic Aid used your blessed donations to buy him varied merchandise (grocery,electrical connections, and tools for home repairs).He started working diligently and expanded his work , he built a good reputation in dealing with his customers .The area servant reports that his store is one of the busiest in the village.
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Projects like these have been made over the last ten years. They now number over 1500. We are planning many more. If you are one who likes to give a fishing rod to a needy instead of a fish, we need to hear from you. Remember our teacher does not forget the cool glass of water; and who wants to show up before the king empty handed, for we will indeed give account of what we did for his kingdom
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 If you look around and see injustice, if you are overwhelmed by how evil seems supreme .The meek, the poor are crushed and falsehood advances, one may be given to despair. Instead we will do what we can to improve the lot of others, we will pray fervently and we will ask that
                                                       YOUR KINGDOM COMES                                                   
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                           كل عام و أنتم بخير بمناسبة عيد الميلاد المجيد                  
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     "  لا تذكروا الأوليات. و القديمات لا تتأملوا بها . هأنذا صانع أمرا جديدا.الآن ينبت "
أخبار الجمعية
قامت الجمعية  بتوزيع 58000 جنيه مصري حتي الآن علي أسر9 من شهداء ماسبيرو و علي 7 من المصابين في نفس الحادث الأليم لمساعدتهم في مصاريف العلاج و التأهيل البدني . و قد وعدنا أعضاء أحباء بمبالغ إضافية نتوقع بها أن نوزع إجمالا 72000 جنيه مصري لهذا الغرض.

عيد الميلاد أقترب

نستعد الآن كما أعتدنا في أغلب السنوات الماضية لتوزيع لحم العيد . من يريد أن يشارك رجاء الإتصال بنا . نقوم الآن بترتيبات  لتوزيع 600 كجم لحم عند ختام الصوم و هي للأسف الشديد حدث هام لكثير من إخوتنا و أخواتنا من الفقراء .كيلو اللحم أصبح ثمنه عشرة دولارات في مصر التي فيها ملايين الأسر التي تتعيش بأقل من دولارين في اليوم. اللحم يرد من إنتاج الأديرة و بصفة خاصة من دير مارجرجس بالخطاطبة و يرسل مجهز و مجمد لمختلف المناطق للتوزيع علي متوسط 50 إلي 70 أسرة بكل منطقة .  
أضافت الجمعية20 أسرة من عزبة النخل بالتعضيد الشهري العادي أي 55 جنيه شهريا إبتداء من شهر نوفمبر 2011 بعد طلب أبينا الموقر أبونا أرسانيوس و نحن للأسف لانستطيع تلبية أغلب الطلبات بسبب قلة الموارد ..
من مشروعات جمعية المعونه القبطيه لمساعدة القادرين على العمل
هاني كان لديه محل في منزلة ولكنه كان لا يستطيع بدأ نشاط به بسبب عدم وجود مال معه حيث أنه يتيم ودخل الاسرة بسيط فكان يعمل بالأجر في محل احد الاشخاص بالقرية فقامت لجنه المشروعات ببركه عطاياكم في شراء البضاعة وفتح المحل. 
وقد أشتري بضاعة متنوعة من ( بقاله صغيرة – ادوات كهربائيى – ادوات النجارة البسيطة ) وبدأ يعمل بحماس وجدية في توسيع نشاطة وهو في غاية السعادة لأنه أصبح يعمل في محل يمتلكة بدلا من العمل لدي الغير وفي وقت قصير أستطاع أن يكون لديه عدد كبير من الزبائن بسبب معاملته الطيبة لهم وتنوع البضاعة لدية وقد ذكر خادم المنطقة أن محل هاني أصبح من أكثر المحلات مبيعا في القرية.

تعبنا الليل كله ولم نصطاد شيئا
بعد أيام قليله ينتهى العام وقد ينتاب الكثير منا شعور بأنه لم يحقق اى شىء مما تمناه مثل سمعان "يا معلم قد تعبنا الليل كله ولم نصطاد شيئا لكن على كلمتك ألقى الشبكه "    لو5:5
وهنا لى تساؤل
هل حقا لم نصطاد شيئا ؟
فى العاده نحن نهتم بالعائد الملموس من عمليه الصيد كميه السمك بالمجموع بالمحصول بالفلوس ولكن الرب أراد أن يلفت نظرنا الى أنواع اخرى من الصيد صيد معنوى فهو درس فى الرجاء الذى يحى أرواحنا بعد أن ماتت, درس فى التسليم الكامل فقد سلم بطرس" على كلمتك ألقى الشبكه" 
فما أعجبك يارب وما أعظم غناك وعطاياك التى بلا حدود تمنحنا بوفره ما يكفينا والاخرين معنا
فأنظر يا أخى فى عامك الذى أنتهى وابحث عن عطاياك فأذا لم ترى هذا الأن فأعلم ان الليل لم ينتهى بعد وثق ان الصيد الوفير الذى فى العمق محجوز لك بأسمك لأنك على كفه                        منقوش                                                                                
عزيزى
   ابدأ عامك الجديد بكل رجاء وقول له بارك يارب إكليل هذه السنه بجودك على بوجودك فى قلبي
